
   

                                                 PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului local  al  Municipiului 

Târgu Mureş   din  data de  5 iulie 2024 

 

 

 

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcție, sunt prezenți online la ședință 18 

consilieri. Absentează domnii consilieri   Frunda Csenge, Oltean Mădălina, Șarlea Horea, Gyorgy 

Alexandru și Voicu Bogdan.  

 

Dl. consilier Kelemen: -  Buna ziua! Începem cu o prezență, ca să fie clar și pe urmă  

Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului local din 5 iulie 2024. Pe ordinea de 

zi avem un singur punct însă înainte de dezbatere, fac  prezența. 

 

Dl. consilier Tamási – prezent,   dl. viceprimar Portik – prezent, dl. consilier Szabo  Peter 

– prezent, d-șoara Frunda are o problemă de familie, s-ar putea să nu se conecteze, dl. consilier 

Kelemen - prezent, dl. consilier Berecki – prezent, d-na consilier Kakassy - prezent, dl. consilier 

Iszlai – prezent, dl. consilier Jakab - prezent, dl. consilier Szabó Arpad - prezent, dl. consilier 

Venczi Janos – prezent în sală, d-na consilier Oltean  - , dl. consilier Șarlea Horea –, dl. viceprimar 

György – , Dl. consilier  Voicu - , dl. consilier Kiss – prezent,  dl. consilier Maior – prezent, dl. 

consilier Moldovan – prezent, dl. consilier Papuc – prezent,  dl. consilier Pui – prezent,   dl. 

consilier Mureșan – prezent, dl. consilier Chebuțiu – prezent. 

Suntem prezenți 18 consilieri, majoritatea online, dl. Venczi este aici în sală.  

Pe ordinea de zi avem un singur proiect de hotărâre. 

Dl. consilier Kelemen: - cine este de acord cu ordinea de zi? În acest caz facem invers, 

dacă este cineva împotriva ordinii de zi? - 

Dacă se abține cineva? - 

Ordinea de zi este aprobată în unanimitate. 

Trecem la dezbaterea proiectului de pe ordinea de zi. 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre privind  preluarea gratuită, cu titlu definitiv, de către CLUBUL 

SPORTIV MUNICIPAL TÂRGU-MUREȘ, a activității sportive și a locului de participare în 

competiții, respectiv în CAMPIONATUL NAȚIONAL LIGA 3, începând cu sezonul 2024-2025, 

a echipei de fotbal  ASOCIAȚIA CLUB SPORTIV TÂRGU MUREȘ 1898 – 

MAROSVÁSÁRHELYI SPORT EGYESÜLET 1898, precum și a tuturor drepturilor federative 

sportive ale ASOCIAȚIEI CLUB SPORTIV TÂRGU MUREȘ 1898 – MAROSVÁSÁRHELYI 

SPORT EGYESÜLET 1898. 

Dl. consilier Kelemen: - Dl. consilier Mureșan, aveți cuvântul. 

Dl. consilier Mureșan: - Aș dori să punctez două lucruri. În primul rând, cererea de 

preluare a fost făcută de către dl. Csibi Atilla Zoltan, președintele UDMR Mureș, așadar, avem 

președintele UDMR Mureș care este șeful tuturor consilierilor UDMR care  vor vota acum, cere 



o  anumită chestie: ca  a de fotbal a unui club să fie preluate de către oraș. Eu văd un conflict de 

interese și eu cred că este ok.   

Dacă tot preluăm secția de fotbal a A.C.S. Târgu Mureș,  eu zic să o redenumim în 

Összefogni Sport Klub.  Dl. Csibi Atilla Zoltan  a ieșit după alegeri cu niște declarații scandaloase 

în contextul Secolului 21, și anume, a învinuit toți maghiarii din Târgu Mureș care  nu au votat 

UDMR, că au votat cu partidele românești.  Eu nu știu ce înseamnă partid românesc, eu consider 

că toți suntem cetățeni ai acestei țări, unii ne identificăm cu alte națiuni  și unii se identifică cu 

alte națiuni și foarte bine că o fac, alții au alte limbi materne, și toate partidele care funcționează 

în această țară, funcționează conform legilor României și ale Constituției. Așadar, chiar și 

UDMR-ul  este un partid românesc din acest punct de vedere. Dar dl. Csibi Atilla Zoltan  

consideră că un vot care nu este dat UDMR de către un etnic maghiar, este o foarte mare greșeală 

pentru că, nu știu de ce e o mare greșeală, nu pot să înțeleg. Așadar, unii oameni care cred că doar 

UDMR-ul reprezintă maghiarimea din România vor să-și facă club de sport, eu zic să nu și-o facă 

din banii maghiarilor care votează altceva. 

2. Târgu Mureșul, nu am impresia că a rezolvat toate problemele. Chiar acum am primit 

de la un cetățean, str. Episcop Ioan Bob i s-a tot promis că se va asfalta, că se va da drumul la 

lucrări în vară, nici până acum nu s-a asfaltat. Ursul se plimbă liniștit prin Grădina Zoologică și 

fotbalul profesionist  nu este o activitate care are nevoie de susținerea Statului. Dacă ați fi făcut 

un club de curling, acum că se deschide noul patinoar, aș fi zis, da domnule, în România nu se 

prea face curling, înțeleg că statul trebuie să susțină curlingul. Dar să pretinzi indirect că fără 

implicarea statului nu ar fi privați, nu ar fi alți oameni să facă cluburi de fotbal, este o mare 

minciună și aș putea să spun o mare mârlănie. Întotdeauna vor fi oameni care vor face fotbal, 

întotdeauna vor fi oameni care vor băga bani în fotbal și întotdeauna vor fi echipe de fotbal. Că 

se bagă statul, că nu se bagă statul. Pentru că fotbalul profesionist este o activitate care aduce 

bani. Dacă vă băgați în fotbal profesionist, de ce nu vă băgați în frizerie, să deschideți o frizerie, 

deschideți o cârciumă, faceți orice altceva în afară să faceți străzi și școli  și parcări supraterane 

și lucruri pe care nu doar că omul are nevoie, dar nu și le poate face singur. Pentru că un om sigur 

poate să-și facă un club de fotbal, dar să știți că un om privat, indiferent câți bani ar avea, nu poate 

asfalta o stradă. Vă mulțumesc. 

Dl. consilier Kelemen: - Stimați colegi, pe cât posibil să vă încadrați în cele 2 minute. 

Dacă este altcineva care dorește să ia cuvântul referitor la acest proiect?  

Nu văd nici o luare de cuvânt. O să facem vot nominal ca să fie clar. 

  Dl. Tamási – pentru,   dl. Portik  - pentru, dl. Szabo Peter – pentru, dl. Kelemen - pentru, 

dl. Berecki Sandor – pentru, d-na Kakassy - pentru, dl. Iszlai – pentru, dl. consilier Jakab - pentru, 

dl. consilier Szabó Arpad – pentru, dl.  Venczi Janos – pentru, d-na Oltean -, la un moment am 

văzut că ați venit, acum nu o văd.  Dl. consilier Șarlea Horea nu este, dl. viceprimar György  nu 

este, dl. Voicu nu este,  dl. consilier Pescar – pentru, dl. consilier Kiss – pentru,  dl. consilier 

Papuc – pentru, dl. consilier Maior – pentru, dl. consilier Moldovan – pentru, dl. consilier Papuc 

– pentru, dl. consilier Pui – împotrivă,   dl. consilier Mureșan – împotrivă, dl. consilier Chebuțiu 

– împotrivă. 

Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi pentru și 3 voturi împotrivă. 

 

DIVERSE 

 

Dl. consilier Mureșan: - Aș dori să știu care este stadiul asfaltării  str. Episcop Ioan Bob. 

Înțeleg că cetățenilor de pe str. Episcop Ioan Bob li s-a promis că deja  se vor începe lucrările în 

această vară. Prin aprilie anul acesta se vorbea despre licitarea lucrării și aș dori să știu în ce stadiu 

se află această asfaltare.  

 Dl. consilier Kelemen: - Bine dl. Mureșan, d-na secretar a notat și o să primiți în scris 

răspunsul. 



Dl. consilier Tamasi: - Având în vedere solicitarea  franciscanilor din data de 17 iunie 

2024, prin care au solicitat declanșarea procesului de urgență în vederea lucrărilor necesare la 

turnul clopotniță din P-ta Teatrului, respectiv Informarea care a ajuns în mapele noastre cu nr. 

37.019  din 3 iulie 2024, solicit să se înceapă demersurile pentru pregătirea unui proiect de H.C.L. 

în acest sens.  

Dl. consilier Kelemen: - dacă nu sunt alte intervenții, vă mulțumesc pentru timpul acordat 

și ne vedem la ședința următoare. Weekend plăcut vă doresc și vizitați Festivalul Vibe, este unul 

din cele mai mari festivaluri din țară. 

 
 

 

 Dl. consilier Kelemen Marton – preşedinte de şedinţă _____________________ 

 D-na Bordi Kinga -  Secretar General  al  Municipiului Târgu Mureş ________ 

 
 


